
 Zápis z jednání Komise pro mládež, sport a volný čas 
Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: Mgr. Jiří Maděra, Martin Drápalík, MUDr. Václav Peňáz, Ing. Petr Nepustil, 
Lubomír Buchta, Šimon Mareček, Jiří Plocek, Ing. Josef Kuchta
Omluven: Ing. Pavel Kubický

Datum jednání: 9.1.2024

Garant RM: Michal Šmarda
Hosté: p. Miloš Brabec (zástupce Mikroregionu), p. ………..

Předsedou navrhovaný program: 

1. Zahájení

2. Informace k najíždění turistických lyžařských tratí

3. Příprava vyhlášení „Ocenění významných počinů a osobností v oblasti sportu a tělový-
chovy“

4. Příprava aktualizace Plánu rozvoje sportu a tělovýchovy v Novém Městě na Moravě

5. Požadavky RM - zpracování návrhu záměru oddělit financování různého typu činností a 

projektů: sportovní veřejnosti (zvláště mládeže) / významné výkony (ligy, účasti na význam-

ných soutěžích) / akce mimořádného významu (světové poháry, eventy)

6. Ostatní

1.  Zahájení 
Předseda  komise  přivítal  všechny  přítomné,  omluvil  garanta  komise  a  nepřítomné  členy
komise, kteří se nemohli jednání zúčastnit a zahájil jednání komise. 
Předseda komise se členů dotázal, zda mají  nějaký návrh na doplnění programu. Členové
komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. 

Členové komise schvalují následující program jednání:

1. Zahájení

2. Informace k najíždění turistických lyžařských tratí

3. Příprava vyhlášení „Ocenění významných počinů a osobností v oblasti sportu a tělový-
chovy“

4. Příprava aktualizace Plánu rozvoje sportu a tělovýchovy v Novém Městě na Moravě

5. Požadavky RM - zpracování návrhu záměru oddělit financování různého typu činností a 

projektů: sportovní veřejnosti (zvláště mládeže) / významné výkony (ligy, účasti na 

významných soutěžích) / akce mimořádného významu (světové poháry, eventy)

6. Ostatní

Hlasování:  PRO:8   PROTI:0   ZDRŽEL  SE:0   OMLUVEN:1   NEHLASOVAL:0
schváleno



2. Informace k najíždění turistických lyžařských tratí – hosté M. Brabec + p. ……….

o ………. = prezentace rozsahu a způsobu najíždění tratí – bylo požádání 

o rozeslání všem členům komise

o M. Brabec = informoval o podání žádosti na ČEZ o čtyřkolku s nutným vy-

bavením (500 až 550 tisíc)
= bude nutné dokoupit další doplňkové vybavení (300 až 400 

tisíc – hledání zdrojů)
= jsou jistá omezení pro najíždění turistických tratí

 honitby myslivců

 mokřiny a bažiny

 šířka a povrch cest

 státní lesy

 soukromé lesy 

 soukromé pozemky

 Lesní družstvo Přibyslav

 výška sněhové pokrývky 
 rolba nad 20 cm
 čtyřkolka 15 až 20 cm (opakované najetí bez 

nového sněhu nelze realizovat)
 sněžný skútr 10 až 15 cm

 soukromníci 90% + obce 10% pozemků
= se soukromníky je zatím velmi dobré jednání
= požadavek na úpravu městské cesty od koupaliště přes 
Medlovské údolí k Sykovci (šířka 4m, srovnat a zpevnit povrch)
= aktuálně je sedm spolupracujících subjektů:

 ASKENO  – úprava pro psí spřežení s turistickým využi-
tím (příspěvek Mikroregionu)

 TJ Pohledec (sněžný skutr) – lokalita Pohledec, Zubří, 
Olešná, Nová Ves, Studnice

 TS NMnM (čtyřkolka) – lokalita Studnice, Kuklík, Ka-
dov, Odranec, Zubří (veletrhy), Maršovice

 SK NMnM (rolba, čtyřkolka, sněžný skútr) – příměstský 
okruh, Medlovské údolí, Sykovský ledovec, Rokytno

 ………. (Slavkovice – sněžný skútr + ratrak) – Hlinné, 
Petrovice, Slavkovice, Veselíčko, Radňovice, Jiříkovice

 TJ Řečice (sněžný skútr) – lokalita Řečice, NMnM lom, 
R. Svratka, Bobrová, Bohdalec

 mikroregion = zápůjčka K. Klapač 
SKISNOWPARK(rolba) – první najetí dle aktuálních 
potřeb 

 je nutné nejen aktuální najíždění lyžařských turistických 
tras, ale také letní příprava a údržba cest, mostků a jejich 
průjezdnosti 

o komise ocenila: 



o rozsah prací a kvalitní aktuální stav úpravy turistických lyžařských 

stop

o doporučuje kvalitní letní přípravu tras, které lze využít i pro cyklis-

tiku a turistiku

o doporučuje Radě města zařadit úpravu městské cesty od koupaliště 

přes Medlovské údolí k Sykovci (prověřit vlastnické struktury a pří-
padně jednat o směnách, či vedení cesty tak, aby byla umožněna její
pravidelná a bezproblémová údržba)

o doporučuje Radě města i nadále podporovat aktivity Mikroregionu a

projednat s obcemi mikroregionu spolufinancování a jeho varianty 
(parkování, odvod z poplatku za turistu, …)

3. Příprava vyhlášení „Ocenění významných počinů a osobností v oblasti sportu a 
tělovýchovy“ – metodický materiál bude rozeslán členům komise

4. Příprava aktualizace Plánu rozvoje sportu a tělovýchovy v Novém Městě na Moravě – 
aktuální materiál bude rozeslán členům komise

5. Požadavky RM – zpracování návrhu záměru oddělit financování různého typu činností a 
projektů  = bod bude projednán na příštím jednání

6. Ostatní:
a) následné jednání bude v úterý 27. 2. 2024 od 16:00

 upřesnění metodiky „Ocenění významných počinů a osobností v oblasti
sportu a tělovýchovy“ a doporučení Radě města k vyhlášení

 seznámení se s „Plánem rozvoje sportu a tělovýchovy v Novém Městě 
na Moravě“ a zahájení příprav na novou verzi

 aktualizace a příprava grantů pro rok 2025

b) V. Peňáz pozval všechny na Ples fotbalu 20. 1. 2024

Upozornění: 
Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná
rozhodnutí rady města se tak mohu lišit. 

Dne: 15.01.2024
Zapsala: Mgr. Lenka Klapačová, v.r.
Schválil: Mgr. Jiří Maděra v.r., předseda komise


